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Christian Bauwens (Vlaams Belang) op 24-08-2019 15.35 
  
Vraag gericht aan:
de deputatie 
  
Betreft (onderwerp): 
Aanrekenen auteursrechten aan dienst Toerisme 
  
Duiding provinciaal belang van de vraag: 
Toerisme Oost-Vlaanderen 
  
Concrete vragen:
Midden juli 2019 kwam onverwachts de wandelkaart van de "Roger Raveelroute" in beeld. De
kaart werd uit de rekken genomen omdat een factuur van Sabam in de bus viel van de dienst
Toerisme Oost-Vlaanderen. De weduwe Raveel maakt er blijkbaar een hobby van aan Sabam de
zgn. misbruiken van beeldrechten aan te klagen. Op de wandelkaart van de dienst Toerisme
prijkten 3 kunstwerken, al dan niet, met telefonische toestemming van de vrouw, vandaar de
rekening van Sabam. Als je sinds 2011 terugkijkt (62 deputatiebeslissing tot 2018), heeft de
provincie zeer veel inspanningen naar bekendmaking en ook financiële bijdragen gedaan, zodat de
dienst Toerisme deze rekening zeker niet diende te ontvangen. In 2014 kreeg de Stichting van
Openbaar nut Roger Raveel reeds een subsidie van 175.000 € ter aanzuivering van het kaskrediet
bij de Record Bank. Tevens werden in dat jaar 14.998 € betaald ter ontsluiting van het foto archief.
Ook de vele CIMAM congressen in Tokyo, Barcelona enz., in de loop der jaren werden
gesubsidieerd. Daarnaast werd een overeenkomst afgesloten voor een jaarlijkse tussenkomst van
10.000€ aan de VZW De Vrienden van Roger Raveel, en dit tot 2019. Verder zijn er nog veel
financiële inspanningen geleverd die ik hier niet in detail zal vermelden. Na alles wat de Provincie
Oost-Vlaanderen voor het Roger Raveel Museum financieel presteerde, heeft Mevr. Weduwe
Raveel, het aangedurfd naar de dienst Toerisme toe auteursrechten te claimen. Met inachtname van
alles wat in het verleden werd gedaan voor de uitstraling van het museum getuigt aanrekening van
auteursrechten, van een kleinzielige, ondankbare houding. -Wat is of was de reactie van de dienst
Toerisme? Werd de promotie stopgezet? -Werden de auteursrechten aan Sabam betaald? -Werden
door de provincie jaarlijks controles uitgevoerd op de bestedingen van de 10.000€ door de vzw De
Vrienden van Roger Raveel, zoals beslist in de overeenkomst terzake – zie deputatie nota
14.11.2014? Zo ja wat waren de resultaten? Werd de Stichting van openbaar nut Roger Raveel
ontbonden, zoals staat in de kaderovereenkomst dd. 10.04.2014? 
  


